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Geachte raadsleden,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1 
Bent u op de hoogte van de acute financiële nood bij de huiskamer? Zo ja, bent u bereid hier actie 
op te ondernemen, zodat de huiskamer haar activiteiten kan voortzetten? 
 
Antwoord 1: 
Er is geen acute financiële nood, maar er is onzekerheid gebleken over de aanvraag subsidie voor 
2022 en de daarmee samenhangende financiën. Er hebben gesprekken hierover plaatsgevonden 
met het buurtnetwerk en de huiskamer door de gemeente. De huiskamer Daalhof c.q Buurtnetwerk 
Daalhof/Belfort is ondersteund bij de aanvraag door medewerkers van Maastricht Doet.  
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat de huiskamer de behoeften die door betaalde professionals niet wordt 
ingevuld opvangt? Zo nee, waarom denkt u dat van niet? Zo ja, wat betekent dit voor de stad 
Maastricht? 
 
Antwoord 2: 
De huiskamer Daalhof is een voorziening die een brede en grote betekenis heeft in de buurt. We 
zien dat de huiskamer voldoet aan een behoefte van buurtbewoners om elkaar te ontmoeten en in 
contact met elkaar te komen. De huiskamer werkt daarbij samen met veel vrijwilligers en ook 
professionals.  
 
Vraag 3: 
Is u bekend, dat "de ouderen inloop" ook is overgenomen door de huiskamer, omdat Sevagram 
deze activiteiten in het tegenovergelegen dienstcentrum gestopt is? 
 
Antwoord 3: 
Het is ons bekend dat Sevagram gestopt is met de oudereninloop die onderdeel vormde van de 
algemene voorziening van de locatie Herculeshof. De behoefte die er nog lag voor een inloop voor 
ouderen wordt nu ingevuld door Buurtbrök ’t Potterieke, de Huiskamer van Daalhof (Atrium) en 
Buurtcentrum Daalhof.  
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Vraag 4: 
Het wijkleerbedrijf Daalhof komt in gevaar, omdat de huiskamer mede-participant is, zodat de kosten 
gedrukt kunnen worden. Bent u het met ons eens dat het "wijkleerbedrijf Daalhof" een belangrijke 
schakel is naar nieuwe banen in de zorg? 
 
Antwoord 4: 
We herkennen ons niet in dit beeld. De nieuwe subsidieregeling betekent niet automatisch dat de 
huiskamers als totaalbedrag minder subsidie ontvangen. Deze biedt de mogelijkheid om voor 
onderscheidende activiteiten budget aan te vragen. Wij zijn het met u eens dat het wijkleerbedrijf een 
belangrijke schakel is in nieuwe banen in de zorg.  

 
Vraag 5: 
5. Bent u ervan op de hoogte dat de huiskamer voor "het wijkkleerbedrijf Daalhof"… 
 … de stageplekken verzorgt voor de leerlingen van het Vista College? 
 … de praktijkexamens afneemt? 
 … en als achterwacht meedraait? 
Hoe waardeert u deze rol van het werkleerbedrijf Daalhof? 
 
Antwoord 5: 
Wij gaan ervan uit dat u refereert naar de rol die de huiskamer als werkleerbedrijf vervult. Wij hebben 
grote waardering voor de door u bovengenoemde activiteiten.  
 
Vraag 6. 
Bent u het met ons eens dat vrijwilligers zich moeten kunnen richten op hun primaire taak, 
namelijk zorgen dat op structurele basis ontmoetingen voor buurtbewoners georganiseerd worden. 
o Zo ja, hoe wilt u dit ondersteunen? 
o Zo nee, waarom bent u het hier niet mee eens? 
 
Antwoord 6: 
Ik ben het eens met de stelling. Desondanks begrijp ik dat bij een overgang naar een nieuwe 
regeling het tijd nodig heeft om de nieuwe manier van aanvragen en de nieuwe regeling eigen te 
maken. Hierover zijn de organisaties in het afgelopen jaar geïnformeerd. Tevens kunnen wij vanuit 
de gemeente vragen over de nieuwe regeling beantwoorden en bieden medewerkers van Maastricht 
Doet ondersteuning bij het doen van aanvragen. Waar nodig zullen wij organisaties blijven 
ondersteunen en informeren (informatie verstrekken, goede voorbeelden en kennis delen). 
 
Vraag 7: 
Bent u het met ons eens dat Huiskamer Daalhof al jaren een heel belangrijke schakel is in de wijk 
Daalhof, maar ook voor de aanpalende wijken? Hoe waardeert u deze functie? 
 
Antwoord 7: 
Ja dat ben ik met u eens. Deze huiskamer (alsmede de andere huiskamer) vormt een belangrijke 
voorziening in de stad, vandaar dat wij deze huiskamers ook opnemen in de subsidieregeling. 
Daarnaast bieden we ondersteuning en organiseren we ontmoeting tussen vrijwilligersorganisaties 
voor o.a. kennis deling.  
 
Vraag 8: 
Bent u concreet bereid om zorg te dragen dat Huiskamer Daalhof de volledige huur via subsidie 
ontvangt in ieder geval binnen de periode van de geldigheid van deze subsidieregeling (2022- 
2024)? 
- Waarom wel? Hoe gaat u hiervoor zorg dragen? 
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- Waarom niet? Welke rol ziet u dan wel voor uzelf weggelegd? 
 
Antwoord 8: 
We zullen de subsidieaanvraag 2022 uiteraard zorgvuldig in ogenschouw nemen. Zoals eerder in 
deze beantwoording toegelicht vragen huiskamers via de nieuwe regeling subsidie aan voor hun 
activiteiten. Waarbij binnen de regeling mogelijkheden zijn om de kosten voor de te gebruiken ruimte 
in de subsidieaanvraag mee te nemen. Uiteraard dient dit inzichtelijk te worden gemaakt in de 
begroting.  
 
Vraag 9: 
Bent u met ons eens dat als de vrijwilligers van de huiskamer van Daalhof zich genoodzaakt voelen 
de activiteiten te staken, dat de doelstellingen genoemd in deze subsidieregeling (zie inleiding) in 
gevaar komen? 
 
Antwoord 9: 
Wij herkennen ons niet in dit beeld. We zien juist de waarde van deze en andere huiskamers en 
verwachten dan ook dat met deze regeling activiteiten ten behoeve van onze inwoners, passend bij 
onze doelstellingen kunnen blijven plaatsvinden 
 
Vraag 10: 
Waar in de subsidieregeling staat expliciet vermeld, dat deze regeling het einde van de 
huiskamer(s) betekent? 
 
Antwoord 10: 
Er staat nergens in de subsidieregeling, niet expliciet en ook niet impliciet, dat deze regeling het 
einde van de huiskamer(s) betekent. Om juist de continuïteit te waarborgen zijn de huiskamers in 
deze regeling als vrijwilligersorganisaties meegenomen.  

 
Vraag 11. Hoe kijkt het college naar de huiskamers i.h.k.v. " het hart in de buurt” zoals vermeld in het 
coalitieakkoord? 
 
Antwoord 11: 
Een huiskamers kan één van de verschijningsvormen zijn voor het hart in de buurt. Het vormt een 
laagdrempelige plek in de buurt waar mensen bij elkaar komen voor ontmoeten, ontplooien en 
versterken van de zelfredzaamheid.  
 
 

 
 
 
 
 


